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Waarom hebben jullie voor HVG gekozen? 
Waarin onderscheidt HVG zich van andere 
kantoren?
“Tijdens mijn studententijd werkte ik als fiscale werkstudent bij 
EY. De sfeer op kantoor vond ik erg prettig maar ik merkte al vrij 
snel dat ik toch graag binnen de advocatuur werkzaam wilde zijn. 
Dit kwam tevens doordat ik tijdens mijn studie ook al stage had 
gelopen bij twee advocatenkantoren. HVG heeft een strategische 
alliantie met de belastingadviseurs van EY waardoor er veelvuldig 
en nauw met elkaar wordt samengewerkt. Op deze manier kwam ik 
in aanraking met de vacature die op dat moment open stond op de 
sectie Finance van HVG te Amsterdam”, aldus Stéphanie. Marloes 
geeft aan dat ze dankzij de jaarlijks terugkerende masterclass van 
HVG in New York kennis heeft gemaakt met HVG. Het kantoor sprak 
haar toen enorm aan vanwege de informele sfeer tussen de col-
lega’s onderling en het wereldwijde netwerk van EY Law waar HVG 
onderdeel van uitmaakt.  

Hoe hebben jullie de overstap van het 
studentenleven naar het ‘werkende leven’ 
ervaren?
Stéphanie zegt dat ze verwacht had dat de overstap heel groot zou 
zijn, maar dat dit in werkelijkheid wel meeviel. Hierbij speelt mee 
dat de laatste periode van haar studie van meer intensieve aard 
was, zeker omdat ze dat combineerde met een werkstudentschap. 
“Op deze wijze ontwikkel je een ritme dat meer overeenstemt met 

het ‘werkende leven’. Naast dat er hard gewerkt wordt bij HVG, zijn 
er uiteraard -net zo als tijdens je studententijd- veel andere sociale 
activiteiten die worden georganiseerd door zowel kantoor als de 
Jonge Balie. Te denken valt aan lezingen, borrels en de ski-reis van 
HVG. Dit zorgt voor een soepele overgang.” 

Waarom hebben jullie voor een tussenjaar 
gekozen?
Zowel Stéphanie als Marloes hebben na hun bachelor Nederlands 
recht een tussenjaar genomen. ‘’De advocatuur, het bedrijfsleven 
en de rechterlijke macht leken mij allemaal erg interessante om-
gevingen om werkzaam te zijn. Om erachter te komen waar mijn 
passie lag heb ik een tussenjaar genomen nadat ik mijn bachelor 
Nederlands recht heb afgerond. In dit tussenjaar heb ik stage ge-
lopen, ben ik werkzaam geweest als buitengriffier bij de rechtbank 
en heb ik een half jaar in Sydney aanvullende bachelorvakken met 
betrekking tot internationaal recht gevolgd,” vertelt Marloes. Ook 
Stéphanie gebruikte haar tussenjaar om stage te lopen en om aan 
de University of Sydney te studeren. Beiden hebben dit als een 
leuke en waardevolle toevoeging aan hun studententijd ervaren. 

Hoe lang heeft het na jullie afstuderen geduurd 
voordat jullie een baan hadden gevonden?
‘’Binnen twee maanden na mijn afstuderen kreeg ik te horen dat ik 
bij HVG aan de slag kon. Ik heb toen nog een aantal weken gereisd 
en ben toen begonnen aan mijn advocaat-stage,” zegt Stéphanie. 
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Marloes is ook na haar afstuderen gaan reizen. Vervolgens is ze 
kort werkzaam geweest bij een trustkantoor als bedrijfsjurist. Al vrij 
snel bleek dat dat niet was wat ze wilde. Mede door de masterclass 
naar New York waren de lijntjes met HVG kort en werd ze aangeno-
men als advocaat-stagiaire op de sectie corporate en commercial 
te Amsterdam.  

Er is veel kritiek geweest op de vernieuwde 
beroepsopleiding. Hoe ervaren jullie de 
vernieuwde beroepsopleiding?
Zowel Stéphanie als Marloes geeft aan dat de opleiding weliswaar 
een stuk zwaarder is geworden in vergelijking met de oude beroeps-
opleiding, maar dat je er ook een stuk meer aan hebt. Dit komt 
onder andere doordat de opleiding meer inhoudelijke vakken bevat 
waaronder keuzevakken die je kunt laten aansluiten bij jouw dage-
lijkse werkzaamheden. Ook op kantoor merken ze dat de opleiding 
haar vruchten afwerpt.

Hoe verloopt de sollicitatieprocedure bij HVG?
Over het algemeen ziet de sollicitatieprocedure er als volgt uit: 
voorafgaand aan het eerste gesprek vul je een online capacitei-
ten- en persoonlijkheidsvragenlijst in. Bij een positieve uitkomst van 
het assessment word je uitgenodigd voor een eerste gesprek. In dit 
gesprek komen naast je motivatie ook je competenties aan bod. 
Het tweede gesprek voer je met een partner en een advocaat uit de 
praktijkgroep waar je graag werkzaam wilt zijn. In deze ronde wordt 
vaak een juridische casus behandeld. Tenslotte vindt er soms nog 

een derde gesprek plaats waarin je kennis maakt met de andere 
mensen van de betreffende sectie. Zowel Stéphanie als Marloes 
hebben de procedure als vlot en prettig ervaren.

Waar zien jullie jezelf over tien jaar?
‘’Voorlopig wil ik werkzaam blijven in de advocatuur. Binnen de 
sectie ondernemings- en faillissementsrecht heb ik het erg naar 
mijn zin en word ik elke dag juridisch uitgedaagd. Sinds kort ben 
ik ook curator en word ik met enige regelmaat door de rechtbank 
benoemd in (kleine) faillissementen. In de toekomst zou ik graag 
benoemd willen worden in omvangrijkere faillissementen’’, aldus 
Marloes. Stéphanie: ‘’Ik heb het op dit moment erg naar mijn zin als 
advocaat bij HVG en ik wil me binnen de advocatuur graag verder 
juridisch inhoudelijk ontwikkelen in de komende jaren. Ook het op-
bouwen van een eigen klantenkring zie ik als een uitdaging.”

Wat geef je mee aan de Nijmeegse 
rechtenstudent?
“Keep calm and become a lawyer!”

Stéphanie heeft in 2013 aan de Radboud Universiteit Nijme-
gen zowel haar Nederlandsrechtelijke (privaatrecht) als haar 
Fiscaalrechtelijke master behaald. Marloes heeft in 2012 haar 
master Nederlands recht met afstudeerrichting Privaatrecht 
cum laude afgerond aan de Universiteit van Tilburg. 


